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Aan de leden van de Gemeenteraad, 
 
Hierbij ontvangt u de memorie van antwoord bij de Jaarstukken 2021. Deze memorie van 
antwoord wordt geacht deel uit te maken van de besluitvorming omtrent de Jaarstukken 
2021. 
 
Deze memorie van toelichting omvat de beantwoording van de openstaande vragen uit de 
domeinvergaderingen van 5 en 6 juli jongstleden. 
 

Burgemeester en Wethouders van Maastricht,  

 

De Secretaris,    De Burgemeester,  

 

G.J.C. Kusters    J.M. Penn-te Strake  
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BIJLAGE - Beantwoording openstaande vragen 

 

Vraagnr: Sociaal - 1 
Pagina: 46 
Fractie: SPM 
Vraag: Betreft nadere verduidelijking beantwoording van informatieve vraag met nummer 

46 – 1.1.4. 
 
Welke verbeteracties zijn nodig met betrekking tot de knooppunten? Dit als gevolg 
van beperkte capaciteit. En waarom is deze informatie niet eerder gedeeld? De raad 
heeft het beeld gehad dat de Knooppunten altijd prima verliepen. 
 

Antwoord: De interprofessionele samenwerking wordt sinds een aantal jaren onder andere 
vormgegeven middels knooppunten. Ieder knooppunt doorloopt zijn eigen proces 
en kent een andere fase of niveau van ontwikkeling. De knooppunten zijn 
geïmplementeerd maar doorontwikkeling blijft essentieel. In de knooppunten wordt 
er inzet geleverd vanuit diverse organisaties. De bemensing van de knooppunten is 
voor enkele organisaties een uitdaging door beperkte capaciteit, moeite met het 
invullen van capaciteit of andere vraagstukken. In gezamenlijkheid worden deze 
vraagstukken opgepakt. Voor de gemeente Maastricht wordt dit ook meegenomen 
in de ontwikkeling Duurzaam Sociaal Domein. 

 

Vraagnr: Sociaal – 2 
Pagina: 40-49 
Fractie: 50 Plus 
Vraag: Naar aanleiding van uitstel/niet realiseren taken bij onderwijs: wanneer werken we 

met reserve overloop bij uitstel van werkzaamheden en wanneer niet? 
 

Antwoord: De raad heeft in december 2018 ingestemd met een aanvulling op de Beleidsnota 
Reserves, Voorzieningen, Risicomanagement & weerstandsvermogen uit 2015. De 
volgende twee zinnen komen uit deze ‘spelregels’, die de raad heeft vastgesteld 
voor de reserve overloop:  

 “Budgetten blijven beschikbaar als hiervoor reeds een collegebesluit is genomen 
in het dienstjaar of een verplichting jegens derden is aangegaan, waarvan 
uitvoering op een later moment zal plaatsvinden.” 

 “Budgetten blijven ook beschikbaar als uit de decembercirculaire van het 
gemeentefonds blijkt dat de gemeente decentralisatie-uitkeringen van het Rijk 
ontvangt die betrekking hebben op het volgend jaar, maar reeds uitgekeerd 
worden in het huidige jaar. Dat is zo laat dat niet meer in het boekjaar een 
collegebesluit kan worden genomen.” 

 
Concreet betekent dit dat in een boekjaar (voor 31 december) een collegebesluit 
moet zijn genomen voor storting in reserve overloop of het moeten middelen 
betreffen die in decembercirculaire staan. 

 

Vraagnr: Fysiek – 1 
Pagina: 287 
Fractie: GroenLinks 
Vraag: Betreft aanvullende vragen naar aanleiding van de beantwoording van informatieve 

vraag met nummer 287 – B5. 
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Het blijkt dat de werkzaamheden die uitgevoerd zijn door de dierenambulance en 
het dierenasiel minder zijn dan verwacht, terwijl je overal hoort dat er na de corona 
toch meer mensen van hun in de corona aangeschafte huisdieren af wilden? 
 
a. Kan de wethouder hier iets meer over zeggen?  
 
Zowel de dierenambulance als het dierenasiel geven aan structureel te kampen met 
te weinig middelen.  

 
b. Wat betekend het minder uitkeren van subsidie dan wat begroot was voor de 

financiën van deze organisaties? Heeft het college hier zicht op? 
 

Antwoord: a. De bedragen zijn begroot op werkzaamheden die jaarrond wenselijk zijn binnen 
dierenwelzijn. De partijen krijgen een vergoeding voor de daadwerkelijk 
uitgevoerde werkzaamheden. Daarbij heeft de dierenambulance aangegeven 
dat in 2021 er minder dieren werden afgestaan of achtergelaten. 

b. Het college heeft hier geen zicht op. 
 

Vraagnr: Fysiek – 2 
Pagina: 63 
Fractie: GroenLinks 
Vraag: We willen de kernkwaliteit van de groenstructuur per cultuurhistorische periode 

behouden en waar nodig te herstellen en hierbij voorwaarden scheppen van 
ontmoeting en verbinding in het groen. We behouden en vergrotende 
soortenrijkdom in de stad. We creëren door de groenstructuur een 
klimaatbestendiger Maastricht, met de focus op hoogwaterveiligheid, 
hemelwaterafvoer, tegengaan hittestress en schonere lucht. We verbeteren en 
complementeren de stedelijke bomenstructuur. 
 
Onderlijnde tekst.  
a. Staat dit niet haaks op de versobering en bezuinigingen binnen het groenbeleid? 

Waar vooral voor een beperkte hoeveelheid soorten en veel graspartijen is 
gekozen? 

b. Wat heeft de gemeente gedaan om in 2021 ervoor te zorgen dat er ook 
daadwerkelijk natuur behouden is dat wat we al hebben? 

c. Hoe heeft het college burgers in 2021 betrokken bij het beheren, omvormen en 
vervangen van het groen? 

 
Antwoord: a. Sinds het coalitieprogramma 2018-2022 is het onderhoudsniveau openbaar 

groen vergroot, waardoor versobering en bezuiniging in beginsel niet aan de 
orde is.  

b. Naast dat Maastricht ervoor kiest om eigen natuurgebieden te hebben en te 
onderhouden, zoals in het Jekerdalpark, de Fronten en in het Zouwdal hebben 
er in 2021 een aantal belangrijke acties plaatsgevonden op het gebied van 
natuurbehoud: 

 Aankoop van ca. 3 ha. voormalige Regout-gronden in de landgoederenzone 
waar habitatuitbreiding van o.a. de kamsalamander kan plaatsvinden; 

 Compensatie richting boeren voor agrarisch natuur- en landschapsbeheer 
(ANLB) in het Lanakerveld voor de akkervogels; 

 Uitbouwen ANLB voor komende jaren met boeren in het Lanakerveld; 
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 Gemeentelijke aanplantregeling voor landschappelijke elementen (voorheen 
verzorgd door het IKL) is overgenomen door het CNME; 

 In het Buitengebied Oost zijn gemeentelijke, agrarische percelen die 
voorheen in reguliere pacht waren uitgegeven ingezaaid als hamsterpercelen; 

 De insectenlinten, bijenhotspots en bloemenweides continueren en 
uitbreiden; 

 Gestart met project ‘Nieuw bolwerk voor de muurhagedis: satellietpopulatie 
Sint Pietersberg; 

 Gestart met project ‘Koppelstuk: ecologische verbinding tussen de hoge en 
lage Fronten’; 

 Bijdrage aan boek ‘Natuurlijk Maastricht’ en activiteiten voor IVN Maastricht 
in het kader van het 50-jarig jubileumjaar; 

 Start uitvoering Beverplan; 

 Start soortenmanagementplannen voor das en roek. 
c. Mijn Groen Maastricht, het loket zelfbeheer van Stadsbeheer coördineert de 

aanvragen en uitvoering van initiatieven met betrekking tot beheren, omvormen 
en vervangen van openbaar groen. Het CNME ondersteunt het loket zelfbeheer 
en de aanvragers met expertise in ontwerp, aanleg en beheer van het groen en 
zorgt vooral voor de verbinding met buurten en buurtbewoners. Zij doen dit 
vanuit thema ‘Duurzame Burger, onderdeel van het programma rondom natuur- 
en duurzaamheidseducatie. Daarnaast is er via diverse media, zoals de 
gemeentelijke nieuwsbrief en Thuis in Maastricht aandacht geweest voor 
voorbeelden in de stad van zelfbeheer en vergroening. 

 

Vraagnr: Economie en Cultuur - 1 
Pagina: 31 
Fractie: GroenLinks 
Vraag: Betreft aanvullende vragen naar aanleiding van de beantwoording van informatieve 

vraag met nummer 31 – 1.1.3. 
 
a. Circulaire economie is belangrijk. We willen graag meepraten over de invulling 

van het programma, niet alleen geïnformeerd worden middels een RIB. 
b. Kunnen alle middelen van economie ingezet worden voor Circulaire Economie? 

Wat betekent dit? 
 

Antwoord: a. Op verzoek van uw raad kunnen we in de domeinvergadering het 
conceptprogramma Circulaire Economie agenderen en u de mogelijkheid bieden 
om het te bespreken en suggesties te doen voor het nieuwe programma 2023- 
2026 alvorens het programma door het college wordt vastgesteld.  

b. De budgetten Economie worden voor het brede beleidsveld Economie ingezet 
met als doel een duurzame, internationaal georiënteerde kenniseconomie 
waarin voor burgers voldoende banen op alle niveaus bereikbaar zijn. Dat omvat 
naast Circulaire Economie, waarbij het aanjagen van circulaire bedrijvigheid en 
creativiteit en de (eu)regionale samenwerking centraal staat, onder meer de 
subsidiëring van het programma creatieve maakindustrie, voor starters en 
broedplaatsen, voor onderzoeken en monitoring van de retail-functie, 
bezoekersstromen, subsidiëring van de stichtingen Centrummanagement, 
Maastricht Marketing en Maastricht Convention Bureau en Team Ondernemen 
Maastricht. 

 


